
Gustaf Améens bildningsresa genom Europa 1894-1896

Gustaf Améen -
bildningsresenär och

nationalromantisk
arkitekt

Föreläsning 25 mars 2025 kl 18.         
 Fri entré, anmäl dig här

Gustaf träffade sin fru Tuula på resan

Gustaf Améen var Skansens förste arkitekt och har också ritat bl a landsarkivet i Göteborg. Mats
och Ia Améen berättar om sin farfars far och den spännande europeiska bildningsresa han gjorde
1894-96. Berättelsen har nyligen resulterat i en bok. Den grundas på en omfattande dubbelriktad
brevväxling mellan Gustaf på resa och den borgerliga familjen hemma i Sverige.Berättelsen

https://www.sv.se/avdelningar/sv-goteborg/nyheter/forelasning-gustaf-ameen-bildningsresenar-och-nationalromantisk-arkitekt


illustreras av Gustafs egna bilder, teckningar och fotografier.

Föreläsningen ges i samarbete med Studieförbundet Vuxenskolan den
25 mars 2025 kl 18 på Studieförbundet Vuxenskolan Göteborg,
Örngatan 6, Redbergsskolan (A-entrén, sal 17)
Obs! Ingen parkering på skolgården, ty boendeparkering. Vi
rekommenderar allmänna kommunikationsmedel med spårvagn och
buss. Hållplats Redbergsplatsen.

Årsmöte med nya
insikter
Innan det formella årsmötet började fick vi
oss en hel del tankeställare av att lyssna på
Lisebergs VD Andreas Andersen. Att leda en
organisation i stor kris kräver omdöme,
varsamhet och mod. Och, inte minst, att vara
sig själv. Man kan inte spela en roll,  eller
spela teater i en kris. Förtroende kan raseras
på nolltid. Förtorende måste
byggas. Långsiktigt.

Lisebergs VD Andreas Andersen
berättade om Lisebergs omtumlande år 2024

Framtiden
Andreas intygade att en händelse av den här
magnituden är som ett maratonlopp.
Uthållighet krävs där den interna
kommunikationen har prio ett och insikten om
att mediernas frågeställningar och
krishanteringen generellt går i otakt; när vi är
som svagast är medierna som mest "på" med
allt vad det innebär. 
Framåt gäller det att färdigställa Oceana på
nytt. Städningen efter katastrofen är slutförd 

och en invigning planeras till hösten 2026.
Andreas visade en bild från 1973 när
konserthallen brann och konstaterade
lakoniskt att historien upprepar sig. Och en
bild från Einsteins föreläsning 1923 på
Liseberg. Han menade att kriser föder
kreativitet och Andreas  summerade krisen
med orden att "vi har blivit klokare, starkare
och lite mer optimistiska".

Andreas Andersen fick svara på många intresserade frågor innan han fick sina blommor av
ordförande Lena Ekman. Gunnar Ek avtackades även han med blommor när han nu lämnar
styrelsen.

Slimmad styrelse



Föreningens formella årsmöte avhandlades på sedvanligt sätt under Hans-
Olov Jönssons ledning. Styrelsen fick ansvarsfrihet och valberedningens
förslag till ny styrelse godkändes. Ordförande är även fortsättningsvis Lena
Ekman. Övriga ledamöter i styrelsen är Tomas Olsson (sekreterare),
Carsten Jensen (kassör), Anders Bergström (ledamot) och Maud Brandin
(ledamot).

Ulricehamnsföreningen
uppvaktades
Lena Ekman representerade förbundet på Ulricehamns
årsmöte där deras 80 år som lokalförening av Föreningen
Norden manifesterades inför jubileumsåret 2025.
Lena berättade om Föreningen Norden då, nu och i
framtiden.

https://www.arcmember.se

